
 

Referat af Bestyrelsesmøde den.04-11-24 kl.17.30  
 
Deltagere: Varmemester Bjarne Gottfredsen, Merete Røner,Jan 
Egebo, Dianna Hansen, Jesper Backhausen,Nicholas Bisp 
Nielsen Lejerbo byg.  
 
Afbud fra Bosholdt og Anne Marie. 
  
Nye lukkede carporte:  
 
Der var enighed om at lave en urafstemning om projektet. 
Driften/forvaltningen er færdige med materiale der er klar til 
omdeling inden infomøde/afstemning. Bestyrelsen drøftede 
tidspunkt og blev enige om at vente til efter nytår med infomøde og 
afstemning  
  
Helhedsplan.  
 
De er i fulde gang med opmåling af vinduer. 
Vi håber vi kan få lov til at gå i gang med at få skiftet de vinduer 
som er slemme før tid da de er en stor udgift for afdelingen .  
Vi afventer stadig svar om det kan lade sig gøre . 
Projektleder Nicholas Bisp Nielsen vil tage fat i Landsbyggefonden 
omkring helhedsprojektet. 
  
Husorden / Vedligeholdelses reglement  
 
Er omdelt til alle .  
Skal godkendes til afdelingsmødet. 
  
 
 
 
 
Råderetsbadeværelser.  



 
Er sat i bero til medio 2025.  
  
 
Cykelskur ved nr. 9.  
 
Vi er nu klar med et projekt . Vi forventer det kan lægges i 
vedligeholdsplanen til næste år. 
 
 
Renovering af butiker v/ nr 2.  
 
Nicholas fra byg vil følge op på hvor langt det er i kommunen og i 
byg og i organisationen. Planen er at udførsel skal være sammen 
med helhedsplanen.     
       
       
       
  
Små cykelkælder/bunker ved 35-39. 
 
Forventet start forår 2025. 
 
Vi fik besøg af projektleder Nicholas Bisp Nielsen fra Lejerbo byg . 
Nicholas er ny projektleder på helhedsplanen. 
Det var et godt møde og dejligt med nye kræfter i projektet. 
 
 
Jesper Backhausen  
  

 


